
 
Jegyzőkönyv 

Budaörs Kamaraerdei Településrészi Önkormányzat 
2023. február 13-án 18 órakor megtartott rendkívüli 

 nyilvános üléséről 
 
Helyszín: 2040 Budaörs, Kamaraerdei Közösségi Ház, Kismartoni u. 45. 
 
Jelen vannak: Török István elnök, Kis Gyula, Hajdu László és Nagy Géza a részönkormányzat 
tagjai, Kovácsné Lupás Adrienn a Közösségi Ház vezetője, Kovács Ferenc a Közösségi Ház 
gondnoka 
 
Jegyzőkönyvvezető: P. Berecz Anita 
 
Török István elnök: megnyitotta a Kamaraerdei Részönkormányzat ülését, ismertette a 
meghívó szerinti napirendet, melyet a részönkormányzat 4 igen szavazattal elfogadott. A 
részönkormányzat jegyzőkönyv hitelesítőnek Hajdu Lászlót választotta meg.  
 
1/2023.(II.13.) K-RÖK sz. határozat  
Napirend 
 
1.) Budaörs Város Önkormányzat 2023. évi Költségvetési Rendelete 
 
2.) Előterjesztés 5 MFt éves részönkormányzati keret visszaállításáról 2023. évtől 

kezdődően 
3.) Mobil illemhely telepítése a kamaraerdei közparkba 
 
 
Napirend előtt: 
 
Kis Gyula bizottsági tag: Szeretné napirendre venni a Kamaraerdei rendezvények helyét, 
idejét, módját, költségeit.  
 
Erdős Károlyné irodavezető: napirenként most nem lehet felvenni, mert csak az lehet 
napirend, amihez előterjesztés van, kötetlenül az ülést követően lehet róla beszélni. 
 
Kis Gyula bizottsági tag Következő ülésen napirendre lehet venni? 
 
Erdős Károlyné irodavezető: Amennyiben írásos előterjesztés készül hozzá, akkor igen.  
 
Török István elnök: Lát arra lehetőséget, hogy a testületi ülés után újra ülésezzen a RÖK 
ebben a témában. 
 
Erdős Károlyné irodavezető : Amennyiben írásos előterjesztés készül.   
 
Török István elnök: Fel lehet kérni erre a jegyzői irodát? 
 
Erdős Károlyné irodavezető A tartalmat kell ismerni hozzá, hogy előterjesztés készüljön.  
 
Török István elnök: megnyitotta a Kamaraerdei Részönkormányzat ülését, ismertette a 
Kamaraerdőt érintő kultúrális programok, rendezvények helye, ideje, forrás biztosítása. 
Csinálnak akkor egy ilyet. Egyeztetni kell a Közösségi házzal, mikor van szabad hely az ülésre.  
 
 



 
 
Török István elnök elnök: Ígéretéhez híven elkezdett előterjesztés hegyeket készíteni, 
amiket részben a költségvetéshez, részben csak bizottsági és testületi ülésekre kíván behozni 
Kamaraerdőt érintő ügyekben. Négy beadott előterjesztéséből kettő kapott zöld utat, a mobil 
illemhely, illetve az 5 millió forintos részönkormányzati keret visszaállítása. Ami nem jöhetett 
be a Kamaraerdei közösségi ház kulturális programjaira vonatkozott, hogy a BTG-től bekérjék 
az ezzel kapcsolatos elszámolásokat, legalább főösszeg szintjén, hogy lássák, mennyi a rezsi, 
a juttatás, a bér, a költségek. Szóban az hangzott el, hogy erre a RÖK-nek nincsen hatásköre. 
Elcsodálkozott, de elhiszi. Ha lesz ezzel kapcsolatosan nem hivatalos megbeszélés oda 
mindenkit meghív, akit érdekel és van ideje, kedve. Kicsit hektikusnak érzi a Kamaraerdő 
napjának is a támogatását és az egyéb rendezvényekét is, mert azért a BTG egy nagy kalap, 
ahol a befolyó pénzek, még ha címkézett is, azért ott vannak átcsoportosítások, s ez nem 
mindig jól jön ki a Közösségi Ház, illetve Kamaraerdő szempontjából. Tájékoztatásként mondta 
ezt el, ez most nincs napirenden. Bódis úr halála miatt a megüresedett hely betöltésére is tett 
javaslatot Kis Zoltán személyében az egyesület részéről, ezt szintén nem tárgyalhatja a RÖK, 
mert kizárólagosan testületi hatáskör és a polgármester előterjesztése alapján ő annyit tehet, 
hogy jelzést tesz, amit vagy figyelembe vesz, vagy nem. Kérdése, hogy tudnak-e arról, hogy 
Kis Zoltánon, Maráz Andráson, illetve Mátay úron kívül van-e valaki, aki még gyűjtött 
ajánlószelvényt? Úgy látja, közelebb nem jutottak, majd testületin kiderül, hogy mi lesz.  Volt 
még egy előterjesztés, amit szintén nem tudott behozni Jegyző úr javaslatára, ez arról szólt 
volna, hogy Budaörs vásároljon egy darab szabadtéri mobil színpadot, Kamaraerdő napja, 
Idesüss Budaörs, Budaörs Fesztivál, különféle civil programokra több millió forintért bérelnek, 
kiszállítanak ilyen színpadot, így úgy véli, rövidebb-hosszabb távon is gazdaságosabb lenne 
a városnak a BTG kezelésében és raktározásában. Lehetne egy díjat megállapítani a szét- és 
összeszerelésért, így jobban járna minden felhasználó és a város is. Jegyző úr azt mondta, 
hogy jó az elgondolás, de van ilyen mobil színpad a PostArt-nál.Beszélt Selmeci Ágival, 
valóban van egy 6x4 méteres színpad, de az csak 40 cm magas, beltéri és állandó 
használatban van, így ez nem jön szóba, megpróbálja még bevinni a Testületre, mert úgy 
gondolja, hogy pénzt lehet vele spórolni, Adrienn már így is jelezte, hogy elszálltak a költségek, 
s az nem jó, ha a programköltség felét egy ilyen színpad bérlése teszi ki.     
 
 
 
Napirend tárgyalása 
 
Török István elnök: Van-e kérdés az anyaggal kapcsolatban? 
 
Kis Gyula részönkormányzati: Nem tudta megnyitni az előterjesztést. 
 
Erdős Károlyné irodavezető: Az a kérése, ha ilyen előfordul, jelezzék a Jegyzői irodán, hogy 
tudjanak segíteni.  
 
Török István elnök: Ez egy negyvennyolc oldalas fájl, lehet, hogy a sebességgel volt a 
probléma.  
 
Nagy Géza részönkormányzati tag: Vélelmezi, hogy az volt a gond, hogy Anita jelezte, hogy 
az EDTR-ben és a honlapon megtekinthető az anyag, s valószínűleg így történt, hogy nm fért 
hozzá Gyula az anyaghoz. 
 
Erdős Károlyné irodavezető: A honlaphoz mindenféleképpen hozzáfér, az EDTR-hez pedig 
kap felhasználói jogosultságot, ha eddig nem volt. 
 
Kis Gyula részönkormányzati: Volt ilyen jogosultsága, csak azóta gépet cserélt. 
 



Erdős Károlyné irodavezető: Akkor muszáj újra megcsináltatni, mert tanúsítvánnyal 
működnek ezek a programok. Az informatikával fel kell venni a kapcsolatot, mert a 
legegyszerűbben az EDTR-ben tudják megnézni az anyagot, de a honlapon is megtekinthető. 
 
 
Nagy Géza részönkormányzati tag: Világos, de azt szeretné javasolni, hogy csatolmányként 
ott volna az jó lenne. 
 
Erdős Károlyné irodavezető: Éppen az lenne a probléma, ha csatolmányként ott lenne, mert 
a méreténél fogva nem menne át, ezért sokkal egyszerűbb az interneten keresztül megnézni. 
  
Nagy Géza részönkormányzati tag: Jó, érti, csak hogy akinek nincs, vagy eddig nem volt 
hozzáférése, az is bele tudott volna nézni.  
 
Török István elnök: Kisebb, egy-két oldalas anyag el tud menni csatolmányként, de egy 
negyvennyolc oldalas anyag már necces.  
 
Erdős Károlyné irodavezető: Fel tudja ajánlani, ha valakinek problémája van az EDTR 
használatával, ha bejönnek hozzá, nagyon szívesen megmutatja, vagy akár a honlapon is, 
mert nagyon egyszerű a használata. A jegyzői irodán kereshetnek bárkit a kollégák közül, akár 
őt is, segítenek. 
 
Nagy Géza részönkormányzati tag: Köszöni.  
 
 
Török István elnök: Annyit tud elmondani, amit a TFKVB ülésen is, ahol letartózkodta az 
előterjesztést, hogy a pénzügyi bizottságon fogja elmondani a javaslatait. Keresőszóként 
beírta, hogy Kamaraerdő, hogy lássa milyen javaslatok vannak erre vonatkozóan a 
költségvetésben. Gyakorlatilag semmi, egy helyen hozott találatot, áthúzódóként a tavalyi 
évről a kamerarendszer kiépítése 15 millió forinttal. A költségvetési főösszeg 15 milliárd forint, 
tehát lehet érzni a nagyságrendi különbségeket. Szerette volna, ha a Kolozsvári utca bekerül 
az idei költségvetésbe, de nem került be, egy előkészített tervezett anyag van a műszaki 
irodán. A Közösségi Ház szerepel még Kamaraerdő kapcsán, de csak a szokásos fenntartási 
költségek okán. Neki folyamatában lesz a kisebb sorokhoz javaslattétele, például járdák, utcák 
kapcsán, ami csomagként szerepelnek, ehhez lesznek javaslatai, reméli, a műszaki irodán 
sikerül majd ezt átverekedni. A költségvetés kapcsán először egy módosító javaslatról kell 
szavazniuk, ami Biró Gyula alpolgármester módosító javaslata, ezt ő is támogatja, mivel 
adminisztratív okokból nem került be a költségvetésbe, a védőnői szolgálat támogatási 
összegéről van szó. Nem tudja, ezt meg tudták-e nézni, ő már a TFKVB-n jelezte, hogy ez 
borzasztó kevés idő, hogy megkapják múlt hét végén, van egy hétvége, s utána hétfőn már 
szavaznak, de úgy, hogy ha szabályszerűen akarna eljárni, mindent írásba kéne a RÖK ülésre, 
vagy a bizottsági ülésre beterjeszteni, ez szint lehetetlen így. Költségvetési koncepció sincs 
már, mint régebben, hogy legalább valamennyire lehetne tudni, hogy mire számítsanak. Úgy 
gondolja, így nem lehet döntést hozni, hogy kap egy negyvennyolc oldalas anyagot, meg 
táblázatokat, s azt tekintse át egy hétvégén, meg írja meg a javaslatait a hétvége előtt. Ezért 
tartózkodik a költségvetés tekintetében.  
 
Hajdu László részönkormányzati tag: Úgy tudja, hogy a Hosszúréti patak kamaraerdei 
részén a mederre egy viszonyleg magas összeg el van különítve, hogy ez egy még élő dolog, 
nem került ki a költségvetésből.  
    
Török István elnök: Rákeres akkor most kulcsszó alapján. Nem talál semmit a „hosszúréti” 
kifejezésre, de azt gondolja, hogy áthúzódóként szerepelnie kellene. Kérnek ezzel 
kapcsolatban egy pár mondatos tájékoztatást a következő ülésre. Van-e még kérdés?  
 



Kis Gyula részönkormányzati tag: XI. kerületi probléma, mindenki ismeri, a reptér melletti 
út, de úgy tudja ez a fővároshoz tartozik. Ha lenne valami ismerős, vagy rokon, vagy a Jóisten, 
akinek szólni lehet. 
 
Török István elnök: Hát, ha neki volna ott ismerőse, rokona..szomszédja van, Demszky, de 
ő már nem játszik ez ügyben. 
 
Hajdu László részönkormányzati tag: Nincs valami jogi megoldás erre, mert az életveszély 
fogalmát már lassan kimeríti. 
 
Török István elnök: Műszaki Ügyosztálytól kérnek írásos tájékoztatást arról, hogy ezzel a 
bizonyos repülőtér melletti útszakasszal kapcsolatban voltak-e korábban kérdések és milyen 
válasz érkezett. 
 
Kis Gyula részönkormányzati tag: Egyről tud, hogy egy képviselőjelölt válaszolt, hogy mivel 
nem laknak ott…  
 
Török István elnök: Kisajátítással került az a rész a fővároshoz, korábban budaörsi 
szőlőterület volt, utána lett reptér. Annyit tudnak tenni, hogy felkérik a Műszaki Ügyosztályt, 
tegyenek megkeresést a főváros irányába. Amennyiben nincs több kérdés, felteszi először a 
módosító javaslatot, melyet a testület 4 igen szavazattal elfogadott. 
 
 
2/2023.(II.13.) K-RÖK sz. határozat  
 
Módosító javaslat "Budaörs Város Önkormányzat 2023. évi költségvetése" c. 
előterjesztéshez 
 
Budaörs Város Önkormányzat Kamaraerdei Településrészi Önkormányzata javasolja 
a Képviselő-testületnek, hogy a Budaörs Város Önkormányzat 2023. évi 
költségvetéséről szóló rendelet-tervezethez benyújtott javaslatot fogadja el az alábbiak 
szerint: 

1. Budaörs Város Önkormányzatának Kamaraerdei Településrészi 
Önkormányzata javasolja a Képviselő-testületnek, hogy Budaörsi Védőnők 
részére a védőnők garantált illetményének 15%-ában budaörsi egészségügyi 
pótlékot állapít meg 2023. március 01. és 2023. június 30. napja közötti 
időszakban. Garantált illetmény tekintetében a 2023. január 1-jén érvényes, az 
egyes egészségügyi dolgozók és egészségügyben dolgozók illetmény vagy 
bérnövelésének, valanint ahhoz kapcsolódó támogatás igénybevételének 
részletes szabályairól szóló 256/2013. (VII.5.) Korm. rendelet 
7.sz.mellékletében foglaltak szerinti illetményt kell figyelembe venni. 

2. Budaörs Város Önkormányzat 2023. évi költségvetési rendelet-tervezet 4. 
melléklet 1. Védőnői Szolgálat 1.1. Foglalkoztatottak juttatásai sor nő 4 708 e 
Ft-tal és a 4. melléklet 1. Védőnői Szolgálat 2.1. Szociális hozzájárulási adó sor 
nő 612 e Ft-tal , ezzel egyidejűleg a 3. melléklet I.5.5 Általános tartalék. sora 
csökkent 5 320 e Ft-tal.  

 
 



Felteszi szavazásra a költségvetésre vonatkozó határozati javaslatot, melyet a testület 3 
igen 1 tartózkodó szavazattal elfogadott. 
 
3/2023.(II.13.) K-RÖK sz. határozat  
Budaörs Város Önkormányzat 2023. évi Költségvetési Rendelete 
 
Budaörs Város Önkormányzat Képviselő-testület Kamaraerdei Részönkormányzata javasolja 

a Képviselő-testületnek az előterjesztés 1. sz. melléklete szerint Budaörs Város Önkormányzat 

2023. évi költségvetésről szóló rendelet megalkotását. 

 
 
2.) Előterjesztés 5 MFt éves részönkormányzati keret visszaállításáról 2023. 

évtől kezdődően 
 
 
Török István elnök: A kulturális és egyéb programok forrás oldaláról van szó, 
évtizedes gyakorlat volt és 2014-15-ig ez működő rendszer volt, hogy voltak bizottsági 
keretek, az utolsó 5 millió forint volt. Ebből a keretből mindig a bizottság döntése 
alapján lehetett viszonylag gyors döntéseket hozni, akár kisebb eszközvásárlásra, 
vagy valamilyen rendezvényre, problémák megoldására. Egységesen, fűnyíró elv 
alapján 2015-16-tól meg lett szüntetve, majd néhány kisebb bizottságnak vissza lett 
állítva. Beszélt a Frankhegyi részönkormányzat elnökével és hasonló helyzetben 
vannak, bár ott az elnök nem is kérne keretet, mer ott nincs semmilyen intézmény, 
mint náluk. Ő úgy gondolja, hogy náluk jó lenne egy ilyen kerete, amit vagy felhasznál 
év végéig a részönkormányzat, vagy nem, például színpad bérlésre, aggregátorra, 
Kamaraerdő napjára, vagy hasonló dolgokra. Öt millió forint a város tizenötezermilliós 
– direkt így mondja -  költségvetéséhez képest egy nevetséges összeg, viszont itt nekik 
Kamaraerdőn ilyen ügyekben tudna segítséget nyújtani. Az elszámolás számlák 
alapján, Btg.-n keresztül történne, ha szükség van rá. Ő ezzel kapcsolatban írt egy 
előterjesztést, a szerdai pénzügyi bizottságon fogják tárgyalni, reméli, hogy támogatást 
fog kapni, ugyanúgy, mint a következő napirendi pont, amit a TFKVB már támogatott.    
 
 
Hajdu László részönkormányzati tag: Mi most a gyakorlat, mert az hangzott el, hogy 
2015-ben megszűnt az összes bizottságnál, de gondolja, ott más felhasználása volt, 
mint egy részönkormányzatnál.  
 
Török István elnök: Szociális bizottságnál például pályázatokhoz, vagy hirtelen 
felmerült szociális vészhelyzethez használták, Környezetvédelmi bizottságnál, mert 
akkor még így szerepelt, környezetvédelmi feladatokra, ilyen egyébként náluk is volt, 
a Föld Napja, amire csináltak rendezvényt, szemétszedés volt, meg bográcsozás. A 
pénzügyi bizottság nem mindig használta fel a keretét, a TFKVB rendszerint igen, 
miután ott műszaki jellegű költségek vannak. Ha jól tudja, most a KMISB-nél van ilyen 
keret, a Közbeszerzési bizottság pályázatírásra használta fel. Ennyit tud, hogy talán 2-
3 bizottságnál most is van ilyen keret, a  költségvetésnél a mellékletben benne van.  
 
Hajdu László részönkormányzati tag: Ha jól érti, akkor az lenne a lényege ennek, 
ha a pénz felett a részönkormányzat tudna dönteni, akkor gyorsabbak lennének a 
döntések, mert a pénzt így is, úgy is megkapják a rendezvények lebonyolításához.  



 
Török István elnök: Jó esetben igen, de amikor van egy gyors döntés, mondjuk 
elhatározzák, hogy visszaállítják a Föld napja rendezvényt, meg szerveznek egy 
szemétszedést a patak partján, akkor tudnak döntést hozni egy ilyen kisebb közösség 
építő program kapcsán néhány tízezer forint értékben. 
 
Kis Gyula részönkormányzati tag: Szimpatikus volt neki is ez a szemétgyűjtés, 
ennek a lebonyolítása, ha pénzbe is kerül, kiszámolják, benyújtják a Műszaki 
Ügyosztályhoz, vagy ahová kell és le lehet bonyolítani. Nem?  
 
Török István elnök: Paróczi tamáshoz megy vissza, annakidején ő a saját kis szállító 
járművével szedte össze a zsákokat és vitte be a Btg.-hez. Ha van ilyen, akkor mindent 
meg lehet csinálni pénz nélkül is. Azért volt jó, mert egy ilyenről készült egy szórólap, 
jött, aki jött, de volt egy közösség építő jellege a bográcsozásnak is. A városi 
költségvetésben vannak sorok, például olyan is van, hogy kulturális, szabadidős 
programok, részben a Városháza Kabinetjének kezelésében, Zsák András, Géczy-
Gaál Szilvia, stb. Azt, hogy tőlük egy-egy ilyenre tudjanak forrást igényelni, azt szinte 
kizártnak tartja. Arról már tudnak, hogy van Kamaraerdő Napja, meg az Advent, de 
semmi kisebb dologról nem tudnak, illetve az ő költségvetésük is szűkös, fel tudják 
maguk is használni az odarendelt forrásokat. Ha van egy ilyen keret, akkor maximum, 
ha nem lett felhasználva, akkor év végén megy vissza a költségvetésbe, esetleg 
átcsoportosítják. 
 
Kis Gyula részönkormányzati tag: És nem lehet találni valamilyen indokot, ami ezt 
fölülírja? Hát a köztisztaság miatt. A Beregszászi utca is rendetlen. Felkérhetnék a Btg-
t, hogy intézkedjenek. 
 
Török István elnök: Tegnap kapott egy hosszabb e-mailt a Kamaraerdei 
problémákról, hogy miért nincsen gyógyszertát, miért nincsen posta… a sok pont 
között egy olyan volt, amiben volt mozgástere, ez a Seregély utcai kishídnál még tele 
van az falevelekkel, csúszik, balesetveszélyes. Szólt a Btg-nek, ki lett pucolva, 
rugalmasan álltak hozzá. Nyilván, a parkoló autókat csak kikerülni tudják a 
járműveikkel.       
  
Kis Gyula részönkormányzati tag: Az is probléma, hogy amikor ömlik az eső, a sár 
az ő telkén keresztül folyik le, de az úton is ott marad a sár. Sokszor szólt a Btg-nek, 
de a végén már érezte, hogy nem igazán örülnek. 
 
Török István elnök: Szóljon neki. Neki meg szokták csinálni, s meg szokta köszönni.  
 
Hajdu László részönkormányzati tag: Az lenne a kérdése, hogy akárhogy döntenek 
ebben az ügyben, ez nem az ő hatáskörük, tehát ha itt egy pozitív döntés születik, az 
még nem jelent semmit. 
 
Török István elnök: A Testület fogja a végső szót kimondani, ez egy javaslattétel. 
 
Hajdu László részönkormányzati tag: A rendezvényekre azért megvan az összeg, 
ezt kimondhatják.   
 
Török István elnök: Sosincs nevesítve, de igen. 



 
Hajdu László részönkormányzati tag: Ugye azt említette elnök úr, hogy a gyorsabb 
akciókhoz kell a pénz, de nyilván, egy rendezvény azért nem azonnal van eldöntve, fél 
éves, éves átfutása van, jól tervezhető dolog. Itt ez a keret inkább a gyorsaságról 
szólna olyan ügyekben, ami esetleg… 
 
Török István elnök: Mínuszban felülírhat bármi, például egy covid járvány, már nincs 
rendezvény. A nagy rendezvények valamilyen szinten tervezhetőek, de mond egy 
példát a közelmúltból, decemberből. Nagyon örült neki, hogy a Kamaraerdőért 
Alapítvány továbbra is csinálta a Mikulást, de egy darab hangosító eszköz és egy 
darab mikrofon jutott a rendezvényre, amit az egyik fellépő elvitt a park másik végébe, 
így már nem sikerült kommunikálni a gyermekekkel. Ilyenre egy gyors bérlésd, vagy 
ha van még egy ilyen eszköz, az tud segítséget nyújtani. Ha nincs több kérdés, 
szavazzanak. 
 
Erdős Károlyné irodavezető: Felhívja a figyelmet, hogy az összeg ki van pontozva, 
így kéri, hogy tegyenek javaslatot. 
 
Török István elnök: Korábban az ötmilliót mondta, de tegyenek javaslatot. 
 
Kis Gyula részönkormányzati tag: Ő ebbe nem szeretne beleszólni.    
 
Nagy Géza részönkormányzati tag: Régebben valóban az ötmillió szerepelt.  
 
Török István elnök: Így teszi fel szavazásra a javaslatot. A részönkormányzat 2 igen, 
2 tartózkodó szavazat arányában nem támogatta az előterjesztett határozati 
javaslatot 
 
4/2023.(II.13.) K-RÖK sz. határozat  
Előterjesztés 5 MFt éves részönkormányzati keret visszaállításáról 2023. évtől 
kezdődően 
 
Budaörs Kamaraerdei Településrészi Önkormányzat nem javasolja elfogadásra az 
alábbi határozati javaslatot:  
 

Budaörs Kamaraerdei Településrészi Önkormányzat javasolja a 
költségvetésben a Budaörs Kamaraerdei Településrészi Önkormányzat éves 
keretére 5.000.000 Ft forrást biztosítását. 
 

 
 
3.) Mobil illemhely telepítése a kamaraerdei közparkba 
 
 
Török István elnök: Sok jelzést kapott kamaraerdei lakosoktól, hogy Budaörs többi 
részével ellentétben itt nincsenek nagy bevásárló központok, nincsen kávézó, 
cukrászda, bank, viszont van egy másfél kilométer hosszú park, ahová mindenhonnan 
jönnek látogatók, a játszótérre is, de nincs semmiféle illemhely, s a patak környékén ő 
maga is tapasztalta, hogy milyen állapotok vannak. Mobil illemhelyre van szükség a 
parkban, a játszótérhez közel éves bérlettel. Több cég is van, aki ezzel foglalkozik, van 



olyan, aki az éves bérletnél jelentős kedvezményt ad. Heti egyszer szállítják el és ürítik, 
illetve heti egyszer vagy kétszer karbantartó tisztítást végeznek nagynyomású 
átmosással. A TFKVB támogatta, annyi kiegészítéssel, hogy kérjenek árajánlatot, s az 
alapján szülessen döntés, hisz van kézmosóval, hideg-meleg vízzel kombinált, van, 
amelyik csatornabekötéssel, az nyilván nem igényel rendszeres szállítást, csak 
karbantartást. 
 
Kis Gyula részönkormányzati tag: Hány darab lenne? 
 
Török István elnök: Legalább egy.   
 
Kis Gyula részönkormányzati tag: Az kevés, nagyon kevés. 
 
Török István elnök: A nullánál több.  
 
Hajdu László részönkormányzati tag: Régen, ha jól emlékszik, volt egy kijelölt.  
 
Török István elnök: Ő kezdeményezte ezt 2012 után, akkor sikerült a Postás büfével 
egymegállapodást kötni, ez már nem él. 
 
Hajdu László részönkormányzati tag: A játszótér környékére? 
 
Török István elnök: Hát igen, egy olyan helyre, ahol senkit nem zavar, de mégis ki 
lehet táblázni, hogy van. 
 
Kovácsné Lupás Adrienn: Rendezvények idején őrült nagy összegeket fizettek 
illemhelyért és jó lenne, ha azokon a helyszíneken lehetne, ahol rendezvény van. 
 
Török István elnök: Ő örül, ha már legalább egy kikerül, legalább volna egy jó példa, 
amire lehetne hivatkozni.   
 
Hajdu László részönkormányzati tag: Említette, hogy tájékozódott az éves árakról, 
ez milyen összeg megközelítőleg?  
 
Török István elnök: Néhány százezer, millió alatti tételről beszélnek, a legdrágább, 
ha egy napra kell, mert akkor kiszállítás, beszállítás, tisztítás, vegyszerezést, stb. Minél 
hosszabb konstrukció, ha van egy önkormányzati konstrukció, hogy több évre 
szeretnék, nyilván ez költségvetéstől függ, akkor arról lehet tárgyalni, mennyit 
engednek. 
 
Hajdu László részönkormányzati tag: Rongálás, biztosítás az benne van? 
 
Török István elnök: Benne van.  
 
Nagy Géza részönkormányzati tag: épp ezt akarta mondani, hogy ennek az 
állagmegóvása azért…a parknál is van negatív tapasztalatuk, pedig amikor az ott 
megépült, arról volt szó, hogy azt ott senki nem tudja tönkre tenni, de mégis 
bebizonyították az ellenkezőjét.    
 



Török István elnök: Akkor terheli a bérlőt, ha zárt épületben van, ez itt közterületre 
kihelyezettnek számít.   
 
Hajdu László részönkormányzati tag: Nem éri meg itt ezt sajátba építeni? csatorna 
ott van. 
Török István elnök: Megérte volna már tíz éve, csak fel sem merült a műszaki 
ügyosztályban.  Ha a Testület döntést hoz róla, még az sem végleges, hanem 
árajánlatot kérnek és visszakerül TFKVB-re, Testület elé még egyszer, lehet, hogy a 
Műszaki Ügyosztály a homlokára csap, hogy negyed annyiba kerül hosszabb távon, 
ha megépítik. de valamit csinálni kell.  
 
Nagy Géza részönkormányzati tag: A műfüves pálya mellett megépült az a kis 
öltöző. amikor az még terv szinten látta, akkor még volt szociális blokk is rajta.  
 
Török István elnök: Nem tudja, mikor jártak arra, de ugyanez van a parkolóval is. 
 
Nagy Géza részönkormányzati tag: Látta ma délután, hogy hogyan parkolnak, 
borzalmas.   
 
Török István elnök: A múltkor vagy tíz fotót beküldött a Városházára meg a Btg.-nek, 
hogy kacsákat lehetne telepíteni, olyan csapadékvíz terület volt ott, felülről is ráfagyott 
a gumifutó pályára, sok tíz milliós összeg, meg alá is fagyott.  Ha nem gondolkodnak 
előre, ez így van.  
 
Kovácsné Lupás Adrienn: A játszótérnél van arra lehetőség, hogy rácsatlakozzanak 
hálózatra például Kamaraerdő Napján?  
 
Török István elnök: Vannak csatornapontok, csak akkor az merül fel kérdésként, 
hogy ki üzemelteti, ki tatja karban, meg hát annak is díja van. Ha nincs több kérdés, 
felteszi szavazásra a határozati javaslatot, melyet a részönkormányzat egyhangúlag 
támogatott. . 
 
5/2023.(II.13.) K-RÖK sz. határozat  
Mobil illemhely telepítése a kamaraerdei közparkba 
 
Nagy Géza részönkormányzati tag: tegyék majd többes számba, ne csak egy 
legyen. 
 
Török István képviselő: Ő már egynek is örül. 
 
Több napirendi pont nem lévén, az elnök megköszönte a munkát és az ülést 1840-kor 
bezárta. 
 
 

k.m.f. 
 
 

   
      Török István      Hajdu László 
            elnök                                                                    jegyzőkönyv-hitelesítő 



 
 
 
 


